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         W odniesieniu do zapytania 2781 - pytam ponownie jak realizowany 
jest rządowy program „Mieszkanie Plus”. Pytam ponieważ odpowiedź
jaką otrzymałem jest dla mnie niewystarczająca i nie satysfakcjonuje 
ona moich wyborców. Z odpowiedzi tej nic nie wynika  jak tylko działania 
pozorne.
 A  zatem oczekuję odpowiedzi kiedy zostanie wbita pierwsza łopata na
 placu budowy, kiedy zaczną wprowadzać się beneficjenci do których
 ten program jest  skierowany. Kiedy zostaną określone szczegółowe
 warunki naboru jak również kosztów najmu.
 Dlaczego są miasta w Polsce które już oddają pierwsze mieszkania,
 a my jesteśmy na etapie negocjacji i ustaleń.   
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